

Join AyadaLab, the first French-German incubation program for West Africa

This is a call for young West African cultural, social and/or digital entrepreneurs with a tested idea or a startup, involved in culture, creative industries or education.

If you are between 20 and 35 years old, are based in and are a national of Côte d'Ivoire, Cameroon, Nigeria, Ghana or Senegal, and have a project in the areas of fashion, books, cinema, e-learning, digital education, civil society issues, women rights and empowerment, civic tech, education, active citizens, or similar areas, we are looking forward to your application.

Call deadline: 16 February 2018 at 23:59 GMT

More detailed information and the application form can be found on the Ayada Lab's website: www.ayadalab.com

Lancement d'AyadaLab, le premier programme d'incubation en Afrique de l'Ouest de l'Institut français et du Goethe-Institut

Cet appel est destiné aux jeunes entrepreneurs culturels, sociaux et/ou numériques Ouest-Africains.

Vous avez entre 20 et 35 ans, vous êtes ressortissant (e) et basé(e) en Côte d'Ivoire, au Cameroun, au Nigeria, au Ghana ou au Sénégal, et vous avez un projet engagé dans les domaines de la mode, du livre, du cinéma, de l'éducation numérique, des questions liées à la société civile, des droits de la femme et de l'autonomisation, de la technologie, de l'éducation, votre candidature est la bienvenue.

Date limite de l'appel : 16 février 2018 à 23H59 GMT

Des informations plus détaillées ainsi que le formulaire de candidature sont disponibles sur : www.ayadalab.com